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Přítomni: Šelep, Nechanský, Mečíř, Hájek, Kubát    
 

 

 

Rada města 
 

- Vzala na vědomí havarijní stav ocelového sila na piliny v areálu Městský dvůr (pod silem se 

propadá podloží, silo se naklání a hrozí jeho zřícení). Projednala proto nabídku nájemců 

nebytových prostor v areálu pana Milana Mečíře a pana Petra Hnyka, dle které silo za předem 

sjednaných podmínek demontují.   

* Usnesení: Rada nabídku přijímá, sjednáním podmínek pověřuje místostarostu města. 

- Projednala žádost Hospice Anežky České v Červeném Kostelci o poskytnutí finančního 

příspěvku na provoz v roce 2014. Není bohužel v možnostech malého města kladně reagovat na 

všechny podobné žádosti sociálních a charitativních organizací a spolků, kterých se zde 

každoročně schází nemalý počet, a suplovat tak úlohu a povinnosti státu. 

* Usnesení: Rada se usnesla žadateli nevyhovět. 

- Projednala žádost Svazu diabetiků ČR Územní organizace v Jilemnici o příspěvek na činnost 

v roce 2014. Žadatel dále uvádí, že členy této organizace jsou i dvě občanky našeho města. 

Město dle svých možností podporuje místní spolky a organizace, není bohužel v jeho 

možnostech podobně podporovat i organizace a spolky v ostatních obcích.  

* Usnesení: Rada se usnesla žadateli nevyhovět. 

- Projednala nabídku Vzdělávacího centra o.p.s. Turnov na realizaci vzdělávacího programu 

v rámci projektu „Vzdělávání pro konkurenceschopnost“ (výzva č. 50 MŠMT ČR). Projekt je 

určen pro obyvatelstvo obcí do 2000 obyvatel (pro ekonomicky aktivní obyvatelstvo – zaměstnaní 

i nezaměstnaní). Vzdělávání v oblasti práva, finanční gramotnosti, základní počítačové 

dovednosti, spotřebitelské gramotnosti. 

* Usnesení: Rada si vyžádá podrobnější informace k dané nabídce. 

- Vzala na vědomí výkaz skutečných nákladů provozování komunitního kompostování v rámci 

Svazku obcí Jilemnicko v roce 2013 a odtud odvozený předpoklad nákladů v roce 2014. 

Celkové předpokládané výdaje na provoz tohoto systému v roce 2014 jsou cca 1.150.000 Kč, 

z toho na Město Jablonec nad Jizerou připadá 78.300 Kč. Provoz komunitních kompostáren 

bude opět zahájen od dubna 2014. 

- Projednala návrh rozpočtu Sociálního fondu města na rok 2014. 

* Usnesení: Rada návrh rozpočtu schvaluje, na straně příjmů ve výši 132.000 Kč, na straně 

výdajů ve výši 172.657, schodek rozpočtu bude kryt z přebytku hospodaření s fondem v roce 

2013. 

- Vzala na vědomí průběžnou informaci starosty města o nových událostech z období 10.2.2014– 

3.3.2014 ve věci obhajoby, prosazení a přípravy výstavby nové městské ČOV s optimální 

technologií a kapacitou. 

- Vzala na vědomí opatření Ředitelství silnic a dálnic (ŘSD), které realizuje kvůli nadlimitnímu 

hluku od všech silnic I. tř. v rámci celé ČR. Jde o výměnu oken v bytových domech (bytech) 

podél silnic I. třídy za protihluková. Do těchto opatření investuje ŘSD stovky milionů Kč, které 

pro tento účel plynou od Státního fondu dopravní infrastruktury (SFDI). ŘSD provede a 

uhradí vlastníkům bytových nemovitostí kompletní úpravy (výměny) oken s vrstvenými 

protihlukovými skly. Občané se na tomto nijak finančně nepodílejí, nabídku samozřejmě 

mohou a nemusí přijmout. V rámci tohoto celorepublikového protihlukového opatření budou 

zdarma měněna okna v určených objektech (dle již provedeného měření a vyhodnocení hladiny 

hluku) i na katastru města Jablonec nad Jizerou. Všechny dotčené objekty se nacházejí podél 

silnice I/14 v k. ú. Jablonec nad Jizerou. Vlastníky nemovitostí s trvalým bydlením v nejbližší 

době navštíví pracovníci stavební firmy BREX s.r.o. Liberec, která tuto zakázku získala, a 

projednají s nimi podrobnosti akce. Majitelé nemovitostí budou vyzváni k umožnění vstupu 

technika do jejich objektu, aby bylo možné zaměřit okna pro výrobu (opatření se týká pouze 

oken směřujících k silnici I./14, vlastníci si mohou sjednat a připlatit výměnu oken ve větším 

rozsahu). Tyto práce budou probíhat od března do listopadu 2014. Předběžný seznam čísel 

popisných, kterým bude výměna oken na základě výsledků měření v našem městě nabídnuta: 

209, 210, 211, 225, 242, 244, 246, 255, 279, 287, 288, 289, 308, 311, 316, 111, 434, 433, 432, 426, 

424, 419, 375, 372, 361, 354.  
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- Projednala znovu otázku obsazení volného bytu v domě zvláštního určení čp. 805 (po paní 

Kolovrátníkové), když v původním usnesení z 2.12.2013 Rada vycházela z předpokladu, že 

umožní nastěhovat se do domu evidovanému žadateli panu Zdeňku Šírovi. Aby pro něho 

získala odpovídající (menší) byt, vyhověla žádosti paní Věry Kynčlové o možnost přestěhovat se 

z bytu malého do většího (po paní Kolovrátníkové). Další vývoj však ukázal, že se pan Zdeněk 

Šír z důvodů nevypořádaného vztahu s ČEZ a.s. stěhovat nemůže (nebude připojen k el.energii). 

Paní Kynčlová mezi tím navíc odmítla předávaný větší byt převzít. To následně v doplnění 

žádosti ze dne 26.2.2014 korigovala a zájem o tento byt opět potvrdila. Rada se shodla na tom, 

že přes výše uvedené okolnosti ponechá v platnosti část svého usnesení z 2.12.2013 a paní Věře 

Kynčlové přestěhování do většího bytu znovu umožní (žadatelka potvrdila, že jej bude obývat 

s přítelem). Proti nemístně výhružnému tónu dopisu paní Věry Kynčlové ze dne 26.2.2014 se 

rada ohrazuje. 

* Usnesení: Rada ruší část svého usnesení č.j.  17/15/2013 ze dne 2.12.2013 týkající se obsazení 

uvolněného bytu 1+1 (po paní Kynčlové). Tento byt bude nabídnut dalším osamoceně žijícím 

žadatelům v pořadí dle evidence. 

- Vzala na vědomí dopis obchodního manažera společnosti České Radiokomunikace, a.s. Praha, 

kterým reaguje na žádost starosty města o svolení k umístění antény na stožár Českých 

Radiokomunikací na vrcholu Kamence. Reakce je opět zcela nevstřícná. Skutečnost, že stožár 

původně vystavělo město Jablonec nad Jizerou, a po té jej bezúplatně převedlo firmě České 

Radiokomunikace, i skutečnost že se stožár stále nachází na pozemku ve vlastnictví města 

Jablonec nad Jizerou pan manažer vůbec nebere v potaz. Nabízí spolupráci na ryze komerční 

(pro město finančně značně nevýhodné) bázi.  

- Projednala nabídku firmy SOLEDPRO s.r.o. na zpracování rozvojového projektu v rámci 

Integrovaného operačního systému MMR ČR - Výměna a obnova HW a SW úřadu vč. 

virtualizace aplikací, desktopů, serverů, infrastruktury.  

* Usnesení: Rada se vstupem města do tohoto projektu a s vypracováním a podáním žádosti o 

dotaci souhlasí. 

- Vzala na vědomí informaci starosty města ve věci obnovy provozu ordinace dětského lékaře 

v místním zdravotním středisku. Předpoklad znovuzahájení provozu v dubnu 2014 je nadále 

reálný.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují:  Ing. Miroslav Kubát, v.r.   

             Václav Hájek, v.r.  

 


